



Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 488

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

United Nations • Nations Unies
New York, 1965

***Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations***

VOLUME 488

1964

I. Nos. 7115-7130

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 7 February 1964 to 12 February 1964*

	<i>Page</i>
No. 7115. United States of America and Uruguay:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to a Peace Corps Program. Montevideo, 19 March and 31 July 1963	3
No. 7116. United States of America and Panama:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to withholding of Panamanian income tax. Panamá, 12, 29 and 30 August 1963	11
No. 7117. United States of America and India:	
Agreement for co-operation concerning the civil uses of atomic energy (with annexure). Signed at Washington, on 8 August 1963	21
No. 7118. United States of America and Afghanistan:	
Agreement for financing certain educational exchange programs. Signed at Kabul, on 20 August 1963	41
No. 7119. United States of America and Argentina:	
Agreement for financing certain educational exchange programs. Signed at Buenos Aires, on 21 August 1963	61
No. 7120. United States of America and Spain:	
Exchanges of letters constituting two agreements relating to trade in cotton textiles (with annexes). Washington, 16 July 1963	77
No. 7121. United States of America and Peru:	
Agricultural Commodity Agreement. Signed at Washington, on 23 September 1963	91

***Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 488

1964

I. Nos 7115-7130

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 7 février 1964 au 12 février 1964*

	<i>Pages</i>
N° 7115. États-Unis d'Amérique et Uruguay:	
Échange de notes constituant un accord relatif au Peace Corps. Montevideo, 19 mars et 31 juillet 1963	3
N° 7116. États-Unis d'Amérique et Panama:	
Échange de notes constituant une convention relative à la retenue à la source de l'impôt panamien sur le revenu. Panama, 12, 29 et 30 août 1963 . . .	11
N° 7117. États-Unis d'Amérique et Inde:	
Accord de coopération concernant l'utilisation de l'énergie atomique à des fins civiles (avec annexe). Signé à Washington, le 8 août 1963 . . .	21
N° 7118. États-Unis d'Amérique et Afghanistan:	
Accord relatif au financement de certains programmes d'échanges dans le domaine de l'enseignement. Signé à Kaboul, le 20 août 1963	41
N° 7119. États-Unis d'Amérique et Argentine:	
Accord relatif au financement de certains programmes d'échanges dans le domaine de l'enseignement. Signé à Buenos Aires, le 21 août 1963 . . .	61
N° 7120. États-Unis d'Amérique et Espagne:	
Échanges de lettres constituant deux accords relatifs au commerce des textiles de coton (avec annexes). Washington, 16 juillet 1963	77
N° 7121. États-Unis d'Amérique et Pérou:	
Accord relatif aux produits agricoles. Signé à Washington, le 23 septembre 1963 . . .	91

	<i>Page</i>
No. 7122. United States of America, Japan and International Atomic Energy Agency:	
Agreement (with annexes), for the application of safeguards by the Agency to the Bilateral Agreement between those Governments concerning civil uses of atomic energy. Signed at Vienna, on 23 September 1963	99
No. 7123. United States of America, Denmark, Norway and Sweden:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to intercontinental testing in connection with experimental communications satellites launched by the United States. Stockholm, 5 and 25 July 1963, Oslo, 8 July and 11 September 1963, and Copenhagen, 2 July and 14 September 1963 . .	121
No. 7124. United States of America and Jamaica:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to trade in cotton textiles (with annex). Kingston, 1 October 1963	133
No. 7125. United States of America and Ecuador:	
Agreement for financing certain educational exchange programs. Signed at Quito, on 20 September 1963	147
No. 7126. United States of America and Iraq:	
Cultural Agreement. Signed at Baghdad, on 23 January 1961	163
No. 7127. United States of America and Saudi Arabia:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to the loan of aircraft. Jidda, 10 and 13 November 1962	
Exchange of notes constituting an agreement relating to the loan of an additional aircraft. Jidda, 1 and 22 May 1963	175
No. 7128. United States of America and United Arab Republic:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to the abolition of fees for the issuance of non-immigrant visas. Cairo, 3 June and 1 August 1963	189
No. 7129. Australia and Italy:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to assisted migration. Canberra, 31 January 1964	197
No. 7130. Australia and Federal Republic of Germany:	
Agreement concerning the exchange of postal parcels. Signed at Bonn, on 19 March 1962	203

	<i>Pages</i>
N° 7122. États-Unis d'Amérique, Japon et Agence internationale de l'énergie atomique:	
Accord (avec annexes) pour l'application de garanties par l'Agence à l'Accord bilatéral entre ces Gouvernements concernant l'utilisation de l'énergie atomique à des fins civiles. Signé à Vienne, le 23 septembre 1963	99
N° 7123. États-Unis d'Amérique, Danemark, Norvège et Suède:	
Échange de notes constituant un accord relatif aux expériences intercontinentales concernant les satellites expérimentaux de communications lancés par les États-Unis. Stockholm, 5 et 25 juillet 1963, Oslo, 8 juillet et 11 septembre 1963, et Copenhague, 2 juillet et 14 septembre 1963	121
N° 7124. États-Unis d'Amérique et Jamaïque:	
Échange de notes constituant un accord relatif au commerce des textiles de coton (avec annexe). Kingston, 1 ^{er} octobre 1963	133
N° 7125. États-Unis d'Amérique et Équateur:	
Accord relatif au financement de certains programmes d'échanges dans le domaine de l'enseignement. Signé à Quito, le 20 septembre 1963	147
N° 7126. États-Unis d'Amérique et Irak:	
Accord culturel. Signé à Bagdad, le 23 janvier 1961	163
N° 7127. États-Unis d'Amérique et Arabie Saoudite:	
Échange de notes constituant un accord relatif au prêt d'aéronefs. Djeddah, 10 et 13 novembre 1962	
Échange de notes constituant un accord relatif au prêt d'un aéronef supplémentaire. Djeddah, 1 ^{er} et 22 mai 1963	175
N° 7128. États-Unis d'Amérique et République arabe unie:	
Échange de notes constituant un accord relatif à la suppression des droits pour les visas de non-immigrants. Le Caire, 3 juin et 1 ^{er} août 1963	189
N° 7129. Australie et Italie:	
Échange de notes constituant un accord d'assistance à la migration. Canberra, 31 janvier 1964	197
N° 7130. Australie et République fédérale d'Allemagne:	
Arrangement relatif à l'échange des colis postaux. Signé à Bonn, le 19 mars 1962	203